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Wloclawek, dnia 26 lipca2024 r.

Pan

Janusz Dqbcryriski
Radny Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na interpelacjg, w odniesieniu do punktu 4 w zakresie pytari mieszkaricow osiedla
Poludnie, kiedy dokoticzone zostanie zagospodarowanie terenu pzy zbiegu ulic: Wiejskiej, Konopnickiej
iZbiegniewskiej, dla kt6rego pozwolenie na budowg wydane zostalo w dniu 21.02.2024 r. upzejmie
informujg, 2e z uwagi na szacowane na podstawie dokumentacji projektowej koszty zadania ,park
Poludnia", kt6re znacznie pzewy2szyly planowane koszty pzedstawione w propozycji zgloszonej
do budzetu obywatelskiego, zadnie nie zostalo jak dotqd zakoficzone.

W celu zrealizowania pzedmiotowej inwestycji, z uwagi na ograniczone w budzecie miasta
Srodki finansowe Wzeznaczone na wydatki majqtkowe, czynione sq starania o uzyskanie dla zadania

,,Park Poludnia" dofinansowania ze $rodk6w zewngtznych.
Pozyskanie wskazanych Srodk6w finansowych umo2liwi wprowadzenie ww. zadania do budzetu

miasta i poavoli na jego dalszE realizacjg.

Do wiadomo6ci:

1.Biurc Rady Mhsb.
2.Wydzial OqanizacyjnePrarny i lGdr.


